
Z á p i s   č. 6/2003 
ze zasedání Zastupitelstva obce v Hrobicích dne 1. 12. 2003 v zasedací místnosti OÚ 

(1. patro) 
__________________________________________________________________ 

 
  Přítomni:   Dle prezenční listiny 
  Ověřovatelé zápisu:  p. Gajdošík Jaroslav, p. Maršálek Josef 
  Zapisovatel:  p.Kobylíková  
  Zasedání řídil starosta obce p. ing. František Gajdošík 
 
 Zastupitelstvo obce (ZO) jednohlasně schválilo, že diskuse bude probíhat ke každému 
 bodu zvlášť. 
 ZO jednohlasně schválilo program jednání (bod 1-4 viz. pozvánka). 
 
K bodu 1 
a) ZO jednohlasně schválilo rozpočtové provizorium na rok 2004 s předpokládanými příjmy 
    a výdaji ve výši 3 800 000,- Kč. 
    Definitivní rozpočet bude vypracován a schválen v souladu se zákonem o obcích  
    č. 128/2000 Sb., zák. č. 250/2000 Sb. o rozp. pravidlech – do konce února 2004. 
 
b) ZO jednohlasně schválilo úpravu rozpočtu v roce 2003 (viz. příloha zápisu). 
 
c) ZO jednohlasně schválilo, aby školné, které náleží obci, zůstalo příjmem MŠ. Ta ho  
    použije na své neinvestiční výdaje. Školné za rok činí cca 25 000,- Kč. O tuto částku se  
    MŠ sníží rozpočet (každý rok při sestavování rozpočtu). 
 
K bodu 2 
ZO jednohlasně schválilo prodloužení veřejnoprávní smlouvy o přestupcích mezi Obcí 
Hrobice a Městem Vizovice na dobu 5 let (do roku 2008). 
     
K bodu 3 
1.OBZV o místních poplatcích 
K 1. 1. 2004 (ode dne účinnosti zák. č. 229/2003 Sb.) dochází u místních poplatků k některým 
zásadním změnám. Starosta obce přečetl návrh nové OBZV č. 3/2003 o místních poplatcích. 
ZO tuto vyhlášku schválilo s tím, že 7 hlasů pro, 1 se zdržel hlasování (p. Ulrich). 
ZO schválilo zvýšení místního poplatku ze psů.  Za jednoho psa činí roční poplatek 100,- Kč  
(3 proti, 4 pro, 1 se zdržel hlasování). Za druhého a dalšího psa činí roční poplatek 150,- Kč 
(7 pro, 1 se zdržel hlasování).  
           
2. OBZV o komunálních odpadech  
Starosta obce seznámil ZO s prudkým nárůstem počtu popelnic za poslední 2 roky, kdy si lidé  
nekupují jednotlivé žetony, ale platí stálý roční poplatek. Rok    2000     -    1 131 popelnic 
           2001     -    1 177 popelnic 
           2002     -    1 639 popelnic 
        11 měsíců r. 2003     -    2 095 popelnic 
 
Obec již v letošním roce doplácí na sběr a svoz netříděného kom. odpadu, proto je logické, že 
by mělo dojít také ke zvýšení poplatku. P. Ulrich se vyjádřil, že zastupitelé měli dostat 
podklady k této problematice před zasedáním. Starosta obce mu připomněl, že pozvánku na 



zasedání měl doručenou několik dnů předem, ale nevyužil možnosti, aby se seznámil s tím, co 
se bude projednávat. Proběhla diskuse. ZO se dohodlo, že tuto záležitost bude řešit na příštím 
zasedání. 
 
K bodu 4  
a) ZO jednohlasně shválilo ponechání rodičovského příspěvku manželům Vinklárkovým, 
    přestože se odstěhovali na Březovou. 
 
b) ZO jednohlasně schválilo paní Ing. Růženě Hrabalové, aby si podala žádost na odkoupení 
    pozemků par. č. 778, 779, které jsou majetkem státu. 
 
c) ZO jednohlasně schválilo prodej starého hasičského auta. 
 


